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Poznań, 7 sierpnia 2017 r. 

Sz. P. 

Jacek Jaśkowiak 

Prezydent Miasta Poznania 

INTERPELACJA 

w sprawie: parkowania na placu Mickiewicza. 

Szanowny Panie Prezydencie, 

W ostatnim czasie został otwarty parking na rondzie Kaponiera na 240 miejsc. 

W trakcie wydarzeń odbywających się w Auli UAM (np. koncerty Filharmonii Poznańskiej), płyta placu 

Mickiewicza regularnie zamienia się w duży parking dla samochodów. Ściągane są słupki wjazdowe od strony 

ul. Wieniawskiego, przez co kilkadziesiąt samochodów parkuje na płycie placu.  

Taka sytuacja nie powinna mieć miejsca. Śródmiejski plac powinien służyć przede wszystkim pieszym, 

ponadto jest to przestrzeń o mocnym nacechowaniu historycznym (pomnik Poznańskiego Czerwca 1956 r.). 

Zwracam się o zaprzestanie wyrażania zgody na parkowanie na płycie placu Adama Mickiewicza. 

 

        Z góry dziękuję za odpowiedź 

 

         Tomasz Wierzbicki 


